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INTERPELACJA 

W sprawie decyzji Wydziału Skarbu o dzierŜawie obiektu

Szanowny Panie Prezydencie

Na jednym z moich dyŜurów pojawił się [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.

5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta

Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] - dzierŜawiący a raczej chcący dzierŜawić teren kilku arów
w rejonie Małych Błoń .

Sprawa ciągnie się od dobrych kilku lat, [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie

art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej;  jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik

Prezydenta Miasta Krakowa ds.  Ochrony Informacji  Niejawnych] miał zapewnienie Zarządu Miasta o moŜliwości
kontynualcji dzierŜawy , poniósł nakłady a teraz sprawa jego dzierŜawy ciągnie się bardzo długo .
Wiem  teŜ  o  problemach  w  kontekście  wystąpień  Fundacji  Capella  Cracoviensis  o  decyzje
budowlane . NajwyŜszy czas to zamknąć i zakończyć.

[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie

do  informacji  publicznej;  jawność  wyłączył  Ryszard  Marek  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  Krakowa  ds.  Ochrony  Informacji

Niejawnych] zaproponował  wydzielenie  geodezyjne  działki  ,  tak  aby  poza  Fundacją  moŜna  było
zawrzeć umowę o dzierŜawę . Uprzejmie proszę o stanowisko w tej sprawie a takŜe o wstępny
harmionogram działań , tak aby moŜna było określić termin zakończenia sprawy . 
Uprzejmie proszę o pilną odpowiedź w tej sprawie !
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